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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  08.12.2022 
 
Program: 
P.č. Obsah Predkladá 

1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav 

projektovej dokumentácie, o stave realizácie a financovaní 
investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku mesta 
Spišské Podhradie 

primátor 

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora  
6. Podnety občanov   
7. Návrh dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej 

organizácie mesta Spišské Podhradie – Mestské kultúrne 
stredisko 

primátor, predseda 
komisie   

8. Prideľovanie mestských nájomných bytov v meste Spišské 
Podhradie 

predsedníčka  
komisie 

9. Návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania dane z 
nehnuteľností  

primátor,  
Ing. Mikolajová,   
predseda komisie 

10. Návrh VZN  o miestnych daniach   primátor,  
Ing. Mikolajová, 
Mgr. Kynčáková,    
predseda komisie  
 

11. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi  

primátor,  
Mgr. Kynčáková, 
predseda komisie 

12. Návrh VZN o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady 

primátor,  
Mgr. Kynčáková, 
predseda komisie 

13. Návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie 

primátor, 
Mgr. Grigerová, 
riaditelia škôl 
a školských zariadení  

14. Majetkové:  
1. Jaroslav Mižigár, Štefánikova 89, Spišské Podhradie – 

žiadosť o odkúpenie pozemku 
2. Kamila Girgová, Štefánikova 465/11, Spišské 

Podhradie – žiadosť o kúpu rodinného domu 
3. Stavmarket Slovstein, s.r.o., Májová 53, Spišské  

Podhradie – žiadosť o odpredaj časti parcely 
4. Vladimír Neviďanský, Štúrova 6, Spišské Podhradie – 

žiadosť o kúpu pozemku 
5. LongInvest s.r.o., Podzámková 25, Spišské Podhradie 

– žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 
Spišské Podhradie 

6. Jozef Michálek, Alexandra Dubčeka 7, Piešťany – 
žiadosť o odkúpenie priliehajúceho pozemku 

7. Mgr. Helena Šulíková – Reštaurácia Dreveník, Májová 

primátor, 
predsedovia komisií  
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707/18, Spišské Podhradie – žiadosť o odkúpenie časti 
pozemku 

8. Ján Mindža, Katúň 20 – žiadosť o vysporiadanie 
pozemkov 

9. Daniel Šmelko, P. Jilemnického 2415/6, Spišská Nová 
Ves – informácie o voľný pozemok alebo dom na 
predaj 

10. Mestský autobus – možnosti riešenia prevádzky, 
prípadne odpredaj pomocou obchodnej verejnej 
súťaže 

15. Návrh na zmenu rozpočtu č. 7 mesta Spišské Podhradie 
vrátane rozpočtov škôl a školských zariadení 

primátor, vedúca 
ekonomického 
oddelenia, predseda 
komisie  

16. Správa o výsledku kontroly platnosti nájomných zmlúv 
uzatvorených mestom, dodržiavanie ich podmienok a spôsobu 
určenia ich výšky nájomného 

hlavný kontrolór  

17. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku 
poskytovanej sociálnej služby v zariadení pre seniorov – 
Spišská katolícka charita, Slovenská 30, Spišská Nová Ves 

primátor,  
Mgr. Kapustová, 
predsedníčka  
komisie 

18. Žiadosť o zmenu Územného plánu mesta Spišské Podhradie 
– zásobník pre ZaD ÚP č. 6:   

1. Ing. Ľudovít Novák a manž. Ľubica Nováková, Májová 
977/56, 053 04 Spišské Podhradie – žiadosť o  zmenu 
územného plánu 

2. Štefánia Kukurová, Podzámková 28, Spišské 
Podhradie, Martina Minďašová, Studenec 202, Ing. 
Matúš Sýkora, Podzámková 28, Spišské Podhradie – 
žiadosť o zmenu územného plánu 

primátor,  
predseda komisie 

19. Návrh riešenia na zmierovacie konanie po úraze mal. Tomáša 
Ryša 

primátor 

20. Návrh Dodatku č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov 
mestského zastupiteľstva a členov orgánov mestského 
zastupiteľstva v Spišskom Podhradí zo dňa 08.01.2015 

poslanci MZ 

21. Správy z komisií  MZ  predsedovia komisií 
22. Rôzne  
23. Záver  predsedajúci 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P PaedDr. Jozef Fecko P 
Ing. Ivana Forgáčová P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča N Vladimír Tomko P 
Bc. Ján Galarovič P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Peter Hanigovský 

PaedDr. Jozef Fecko 
Jozef Komara 
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Overovatelia zápisnice Ing. Ján Lisoň 
Mgr. Milan Blahovský 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných 10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Otváram rokovanie MZ. Ospravedlnil sa p. poslanec Jenča. Pozvánku a návrh programu 
rokovania  ste dostali poštou aj mailom. 
  
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-1 
MZ schvaľuje  návrh programu rokovania. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán poslanec PaedDr. Fecko mi zaslal bod na doplnenie do programu rokovania – „Schválenie 
zapisovateľky Komisie ochrany verejného poriadku, priestupkov a dopravy.“ Má niekto ďalší návrh 
na doplnenie do programu? 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-2 
MZ schvaľuje doplnenie programu o bod – Schválenie zapisovateľky Komisie ochrany verejného 
poriadku, priestupkov a dopravy. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Bc. Ján Galarovič 
Do návrhovej komisie navrhujem Petra Hanigovského, PaedDr. Jozefa Fecka a Jozefa Komaru. 
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Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Peter Hanigovský, PaedDr. Jozef Fecko, Jozef 
Komara. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú. 
Bc. Ján Galarovič 
Za overovateľov navrhujem Ing. Jána Lisoňa a Mgr. Milana Blahovského. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Ing. Jána Lisoňa a Mgr. Milana Blahovského. 
 
Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Spúšťame projekt - pozemkové úpravy. Prvé  verejné konanie sa uskutoční  20.12.2022  
v Koncertnej sále. Poprosil by som vás, aby ste prišli, to je prvá informácia  ako sa to bude 
realizovať. Tento projekt bude trvať niekoľko rokov. Ja v pondelok 12.12. odchádzam do 
nemocnice, idem na výmenu bedrového kĺbu. Nebudem 20.12. prítomný, ďalšie  MZ by malo byť 
29.12.2022. 
Stavebné povolenie ZŠ Palešovo nám. 9 - máme PD,  máme stanoviská, chceme ísť cez Plán 
obnovy, spolufinancovanie je 0,- €.  
ZŠ Školská 3 – zníženie energetickej náročnosti budovy – podali sme žiadosť o NFP, sme 
vyhodnotení v auguste 2022 ako úspešný projekt a odvtedy sa nič nedeje. Tieto prostriedky 
budeme musieť vyčerpať v  roku 2023. Neviem ako to bude pokračovať. Zatiaľ je všetko 
pozastavené. NFP - Vodozádržné opatrenie ZŠ Školská 3 na Ministerstve životného prostredia  je 
to isté. 
Vnútroblok na Sídlisku Hrad -  v hodnotení sme stratili 1 bod a prišlo nám rozhodnutie, že 
z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov  sa to nebude realizovať, dali sme odvolanie. 
Knižnica, galéria – je pozastavené hodnotenie, projekt bude neschválený z dôvodu nedostatku 
finančných prostriedkov.  Ideme v utorok na Ministerstvo kultúry odniesť žiadosti na Obnovme si 
svoj dom, St. jarok 44 – dáme projekt na terasu, ktorá zateká, tiež pôjde sanácia budovy 
mestského mlyna. Spolupracujeme s rímskokatolíckou cirkvou – budova Mariánske námestie č. 1 
– na fasádu hlavnej  steny, dohodli sme sa so správcom farnosti, celkový rozpočet 100 tis. €. 
Bude to na cca 4 roky. 
Vnútroblok – Slovenská republika  podpísala operačný program, vo februári 2023 má byť nová 
výzva – podáme novú žiadosť, opätovnú. Ministerstvo investícií našlo finančné prostriedky pre 
mestá, ktoré sa nachádzajú v menej rozvinutých  okresoch, vyhlásilo výzvu na mestské 
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komunikácie. Termín je zajtra 9.12. Môžu sa uchádzať len tí  čo majú vysporiadané pozemky 
a projekt. Podali sme to dnes, čakajú na uznesenie MZ. Prešli nám komunikácie v lokalite St. 
Martin. – výstavba DSS, rozšírili sa stavebné pozemky. Do konca roka by mala byť podpísaná 
zmluva – od 250 do 350 tis. €. 
Parkovisko pod Spišským hradom z našej strany, som za to,  aby sme tam postavili rampový 
parkovací systém a turnikety na WC. Toho roku sme išli do červených čísel.  
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-1 
MZ berie na vedomie informácie o investičných  zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Bc. Ján Galarovič 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení. 
MVDr. Michal Kapusta 
Bolo by dobre prejsť do budúceho MZ niekedy v januári  alebo februári uznesenia 
z predchádzajúcich rokov, ktoré nie sú splnené, ale sú platné. Aby aj noví poslanci vedeli aké 
uznesenia trvajú.  
Ing. Ján Lisoň 
Správu o plnení  uznesení z minulého volebného obdobia  dajme na januárové zasadnutie MZ. 
Nech je to na prvom zasadnutí MZ v roku 2023. 
MVDr. Michal Kapusta 
29.12.2022 schválime harmonogram rokovaní na rok 2023. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
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Peter Hanigovský 
Pýtajú sa ľudia, ktorí bývajú na ulici  od mlyna k p. Jenčovi či sa tam bude ťahať optický kábel? 
Majú záujem o to, aby tam išiel ten kábel, že tiež platia dane. 
MVDr. Michal Kapusta 
Je územné konanie a platné stavebné povolenie  – toto neviem teraz povedať, pozrieme na to. 
Obmedzenia, ktoré sme dali, tie platia, námestie nejde. Firma T_Com prešla pod iného majiteľa 
v priebehu roka. Tá firma, ktorá robí teraz nie je tá čo robila pred rokom, robí sa s nimi veľmi zle. 
Povedal som p. Vlkolinskej nech urobí záznam a zmeria teplotu lebo vieme ako sa asfaltuje pri 
nízkych teplotách či to nebudeme reklamovať. Pozrieme si túto ulicu či je v územnom konaní. 
Peter Hanigovský 
Májová ulica za garážami je taký veľký strom, už je naňho povolenie, je na pozemku lesov SR. 
Chcem sa spýtať kedy sa odstráni. 
MVDr. Michal Kapusta 
Viem o  tom, že konanie beží ale termín neviem. Spýtam sa p. Vlkolinskej. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-3 
MZ berie na vedomie podnety občanov. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Návrh dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej organizácie mesta Spišské 
Podhradie – Mestské kultúrne stredisko 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prebrali to na zasadnutí kultúrnej komisie. Keď máte nejaké návrhy na uznesenie zo svojich 
komisií nech sa páči. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  prerokovala návrh dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej organizácie 
mesta Spišské Podhradie  dňa 28.11.2022 a navrhuje MZ  v Dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine 
príspevkovej organizácie mesta Spišské Podhradie – Mestské kultúrne stredisko v čl. IV. Predmet 
činnosti zmeny zákonov v aktuálnom znení, zosúladenie IČO so štatistickým úradom a doplniť 
všetky adresy na úplné.  

- v bode 1c) Oddelenie športu zmeniť text „do oddelenia športu patrí areál“ za text 
„oddelenie športu vykonáva činnosť v areáli.“ 

- v bode 1c) Oddelenie športu bod d) spojiť s bodom e) 
- schváliť Dodatok  č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej organizácie mesta Spišské 

Podhradie – Mestské kultúrne stredisko so zapracovaním návrhov zmien finančnej komisie 
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  sa oboznámila s Návrhom Dodatku č. 2 k Zriaďovacej 
listine príspevkovej organizácie mesta Spišské Podhradie – Mestské kultúrne stredisko  a berie 
návrh dodatku na vedomie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Komisia kultúrna a cestovného ruchu odporúča MZ schváliť návrh Dodatku č. 2 k Zriaďovacej 
listine príspevkovej organizácie mesta Spišské Podhradie – Mestské kultúrne stredisko so 
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zapracovaním zmeny názvu v bode 1b) Oddelenie kultúry a histórie, nahradiť názvy Múzeum 
a Galéria na „Mestské výstavné siene“. 
Ing. Ján Lisoň 
Chcem predniesť návrh finančnej komisie – aby bola vydaná nová zriaďovacia  listina so 
zapracovaním všetkých dodatkov. Máme už dva dodatky. Finančná komisia navrhuje MZ vydať 
novú Zriaďovaciu listinu Mestského kultúrneho strediska so zapracovaním všetkých platných 
dodatkov. 
Peter Hanigovský 
Navrhujem aby sa preradil bod e) aby to prešlo do gescie kultúry ako takej. S tým, že aj tak sa 
jednotlivé zložky budú podieľať na všetkých prípravách podujatí. 
MVDr. Michal Kapusta 
Celý areál MŠK je pod MŠK a keby urobili nejaké podujatia, aby mali z neho príjem aby išiel  do 
rozpočtu MŠK.  Letné kiná mali veľmi dobrú odozvu, bol by som rád aby sa to zachovalo aj 
naďalej. Taká scenéria ako je štadión a rozsvietený hrad nie je nikde, ale ak ste za to aby to 
prešlo na kultúru, nie som proti.  Určite chcem aby tam zostala ľadová plocha a detské dopravné 
ihrisko. Rozprával som s vedením MŠK,  aby priestor pred bufetom  využívali na oslavy atď. aby 
to bolo sprístupnené za poplatok, aby sa vrátili peniaze za elektrinu, vodu atď.  
Peter Hanigovský 
Prečítal návrh na uznesenie.  MZ schvaľuje v Dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej 
organizácie mesta Spišské Podhradie – Mestské kultúrne stredisko v bode 1c) Oddelenie športu 
bod e) presunúť do bodu 1b) oddelenie kultúry a histórie. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B- 
MZ schvaľuje v Dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej organizácie mesta Spišské 
Podhradie – Mestské kultúrne stredisko v bode 1c) Oddelenie športu bod e) presunúť do bodu 
1b) oddelenie kultúry a histórie. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová 0 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská 0 Bc. Ján Galarovič - 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh nie je schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-4 
MZ schvaľuje Dodatok č. 2 k Zriaďovacej listine príspevkovej organizácie mesta Spišské 
Podhradie – Mestské kultúrne stredisko. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-5 
MZ schvaľuje vydať novú Zriaďovaciu listinu Mestského kultúrneho strediska so zapracovaním 
všetkých platných dodatkov. 
Zodpovedný: primátor Termín:  
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Prideľovanie mestských nájomných bytov v meste Spišské Podhradie  
 
Mária Kaľavská 
Komisia sociálna, zdravotná a bytová navrhuje MZ schváliť pridelenie bytu č. 10 na ulici Starý 
jarok 47 v Spišskom Podhradí do nájmu pre pána Štefana Šurca, bytom Spišské Podhradie, Starý 
jarok 45 na dobu určitú od 09.12.2022 do 28.02.2023 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy 
za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči mestu Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-6 
MZ schvaľuje  pridelenie bytu č. 10 na ulici Starý jarok 47 v Spišskom Podhradí do nájmu pre 
pána Štefana Šurca, bytom Spišské Podhradie, Starý jarok 45 na dobu určitú od 09.12.2022 do 
28.02.2023 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých 
finančných povinností nájomníka voči mestu Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mária Kaľavská 
Komisia sociálna, zdravotná a bytová navrhuje MZ schváliť pridelenie bytu č. 10 na ulici Starý 
jarok 47 v Spišskom Podhradí do nájmu pre Mgr. Martinu Červeňákovú a pána Patrika Bendíka, 
bytom Spišské Podhradie, Májová 9 na dobu určitú od 02.01.2023 do 31.03.2023 s možnosťou 
predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka 
voči mestu Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-7 
MZ schvaľuje  pridelenie bytu č. 7 na ulici Starý jarok 45 v Spišskom Podhradí do nájmu pre Mgr. 
Martinu Červeňákovú a pána Patrika Bendíka, bytom Spišské Podhradie, Májová 9 na dobu určitú 
od 02.01.2023 do 31.03.2023 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia 
všetkých finančných povinností nájomníka voči mestu Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
Návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností  
 
Ing. Viera Mikolajová 
Zákon umožňuje správcovi  dane  určiť VZN  rôzne sadzby dane pre jednotlivé druhy stavieb. 
Ročná sadzba, ktorá bola takto určená nemôže presiahnuť 10 násobok najnižšej ročnej sadzby 
dane. Ak najvyššia sadzba je väčšia ako 10 násobok, správca dane zosúladí tento násobok 
najneskôr do konca roka 2023. U nás je tento násobok 11,58 preto je potrebné zosúladiť sadzby 
so zákonom.  
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná navrhuje MZ schváliť návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania dane 
z nehnuteľností po zapracovaní návrhu finančnej komisie a to: 

- sadzba v § 4 ods. 2 pre stavby hromadných garáží umiestnených pod zemou bola 0,25 €, 
ods. 3 stavby hromadných garáží umiestnených pod zemou bola 0,19 € 

- sadzba v § 4 ods. 3 pre stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu 
pre hlavnú stavbu bola 0,088 €. 

MVDr. Michal Kapusta 
Ideme hlasovať o návrhu z finančnej komisie, sú tam tri návrhy zmeny. 
Rozprával som na minulom  MZ, že ja nemám  dôvod dvíhať dane ako celok akurát upraviť to čo 
nám ukladá zákon. Môj návrh je, že nejdeme dvíhať dane. Teraz ide pozmeňovací návrh 
z komisie finančnej.  Dorovnáva sa  daň aj pre časť Katúň, tento návrh neporušuje zákon. 
Ing. Viera Mikolajová 
Na 100 m2 to robí 1,80 € v Spišskom Podhradí a v Katúni 1,30 €.  
PaedDr. Jozef Fecko 
Keď je to zosúladené,  to už by bolo na 4 roky? 
Ing. Viera Mikolajová 
Na rok 2023 to bude platiť. Každý rok môžeme vstúpiť  do VZN. Nedá sa  meniť v priebehu roka 
ale až na nasledujúci rok k 1.1. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-8 
MZ schvaľuje doplnenie návrhu VZN o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností 
podľa  návrhu finančnej komisie a to: 

- sadzbu v § 4 ods. 2 pre stavby hromadných garáží umiestnených pod zemou vo výške  
0,25 €, v ods. 3 stavby hromadných garáží umiestnených pod zemou vo výške 0,19 € 

- sadzbu v § 4 ods. 3 pre stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu 
pre hlavnú stavbu vo výške  0,088 €. 

 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
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Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Do 2,- € sme nevyrubovali  daň a teraz sme to dvihli na 3,- €. Je to opodstatnené, šetríme naše 
lesy. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-9 
MZ schvaľuje, že daň nižšiu ako 3,- € v úhrne nebude vyrubovať ani vyberať.  
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 3/2022 
MZ schvaľuje VZN č. 3/2022 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Návrh VZN o miestnych daniach  
 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Nemenili sa žiadne sadzby, zmeny nastali v texte dane za ubytovanie, boli doplnené odseky 
v paragrafe 10 a 11. Návrh VZN  bol prerokovaný  v komisiách. 
MVDr. Michal Kapusta 
Daň z ubytovania – nemeníme výšku dane, chceme aby nám hlásili mesačne koľko mali 
ubytovaných hostí. Mali sme v minulosti prijatý  úzus a na tom by sme sa mohli dohodnúť aj teraz. 
1,- €c  na prenocovanie na deň na jedného človeka,  z 1,- €  vrátime 0,50 € naspäť. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná   navrhuje MZ schváliť návrh VZN o miestnych daniach po zapracovaní návrhov 
Finančnej komisie a to opraviť v § 2 číslo zákona na 582/2004 Z.z. a číslovania paragrafov od V. 
časti a doplniť pri lehotách počítaných na dni, slovo „pracovných“ v celom texte VZN. 
PaedDr. Jozef Fecko 
V tých statiach vo VZN – my hľadáme a zvyšujeme dane a smetí, príspevky do škôl, všimol som 
si, kde by sme mohli získať ďalšie peniaze a to  daň za  predajné automaty. Keby bol návrh na 
zvýšenie za jeden  automat  na 50,- €, tak školské zariadenia majú navýšenie, taktiež  je 
navýšenie smetí, smetie o 50% sa navyšuje,  tak isto nech sa navýši aj daň za nevýherné hracie 
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automaty. Navrhujem 100,- €  eur na 1 hrací automat, to budú finančné príspevky  čo prispejú 
nízko príjmovým obyvateľom, školským zariadeniam atď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Návrh uznesenia je potrebné predložiť  v písomnej podobe, presné znenie, prečítame ho a 
zahlasujeme. 
Ing. Ján Lisoň 
Koľko vyberiem na tých automatoch? Koľko ks automatov máme? 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Predajné máme  asi 3ks. 
Ing. Ján Lisoň 
Nevýherné automaty, neviete koľko ich máme? 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Neviem teraz presne. 
Bc. Ján Galarovič 
Pri automatoch si musíme uvedomiť, že ak dvihneme sadzbu, tak klesne počet a nevyberieme nič 
alebo menej. Či môžu na nich hrať, to neupravujeme my. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ak MZ prijme VZN, že nechceme mať v meste výherné hracie automaty, tak to môžeme zrušiť, 
doteraz sme touto cestou nešli. 
Mgr. Jozef Bača 
V minulosti sme neschvaľovali nič čo sme sa dozvedeli na prebiehajúcom zasadnutí  MZ, vždy sa 
to prerokovalo najprv v komisiách a až potom v zastupiteľstve. 
MVDr. Michal Kapusta 
Poslanec môže dať návrh priamo na MZ. Predniesol ho p. poslanec Fecko. 
Mgr. Jozef Bača 
Nie som proti tomu, len hovorím ako to bolo v minulosti. 
MVDr. Michal Kapusta 
Podklady na MZ posielame  7 dní pred zasadnutím MZ. Možno by bolo lepšie poslať návrh na 
uznesenie  pred zasadnutím MZ, ale to sa naučíme do budúcna. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Predkladám návrh na uznesenie na zvýšenie sadzby dane § 12 na zvýšenie na 50,- € za jeden 
predajný automat na jeden rok, nakoľko v školských zariadeniach v meste majú zvýšenú výšku 
príspevku na žiaka v rozmedzí 20 – 100%. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B- 
MZ schvaľuje zvýšenie sadzby dane § 12 na zvýšenie na 50,- € za jeden predajný automat na 
jeden rok. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská 0 Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh nie je schválený 
 
PaedDr. Jozef Fecko 
Navrhujem zvýšenie sadzby dane § 15 na zvýšenie sadzby na 100,- € za jeden nevýherný hrací 
automat na jeden rok z dôvodu ako § 12. 
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Uznesenie č.: MZ-3N-22-B- 
MZ schvaľuje zvýšenie sadzby dane § 15 na zvýšenie  sadzby na 100,- € za jeden nevýherný 
hrací automat na jeden rok.  
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová - 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská 0 Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
návrh nie je schválený 
 
VZN č. 4/2022 
MZ schvaľuje VZN č. 4/2022 o miestnych daniach.  
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi 

 

 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Nastali zmeny v definíciách podľa zákona v časti biologicky rozložiteľný kuchynský odpad, bola 
navrhnutá zmena z 240 litrovej nádoby na 110 alebo 120 litrovú nádobu. Budú to nádoby hnedej 
farby s označením „Kuchynský odpad“.  Je to stále v procese realizácie.   
MVDr. Michal Kapusta 
My máme v meste 110 litrové  nádoby  v rezerve a nemuseli by sme kupovať veľké nádoby, ak 
budú tie 110 litrové postačovať. Ak zistíme, že bude na bytový dom málo 110 litrová nádoby,  tak 
potom to zmeníme. Tie nádoby bude treba  meniť alebo umývať, rozprávali sme sa o tom,  že  sa 
budú musieť stiahnuť a vystriekať na zbernom dvore. Je to dosť problémový proces. Linka 
v Hincovciach to môže spracovávať. Hnedé nádoby z boku diery majú. Skôr by som vybral 
veľkosť nádoby, nech je napísaná len hnedá. Hovoríme o bytových domoch. Manipulačný 
poplatok stojí tiež  nejaké peniaze. 9,- € stojí vývoz  jednej 110 litrovej  nádoby. Dajme do návrhu 
VZN  od 110 do 240 litrov. 
Vladimír Tomko 
Neviem si predstaviť , že jeden byt naplní 110 litrovú nádobu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Hovoríme o bytovom dome, nie o byte. 
Vladimír Tomko 
Komisia životného prostredia  sa zaoberala týmto návrhom  VZN a navrhuje MZ schváliť návrh 
VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi.  
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Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  prerokovala návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi, ku ktorému mala niekoľko pripomienok, ktoré sú už zapracované v návrhu 
VZN, ktorý vám bol zaslaný  a navrhuje MZ schváliť návrh VZN o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi po zapracovaní návrhov prednesených na rokovaní 
komisie 28.11.2022. 
 
VZN č. 5/2022 
MZ schvaľuje VZN č. 5/2022 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Návrh VZN o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  
 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Navrhujeme zmeniť sadzby, navyšujú sa na osobu a deň asi o 46%, tiež je navýšená sadzba za 
drobné stavebné odpady.  
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  navrhuje MZ schváliť sadzby v § 4 VZN o poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady takto: 

- ods. 1 – 0,10 € 
- ods. 2 – 0,05 € 
- ods. 3 – 0,02 € 

Komisia finančná  navrhuje MZ v § 4 ods. 1 odrážka 3 a 4 VZN o poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady doplniť text „a nemá v meste trvalý alebo prechodný pobyt.“ 
Komisia finančná  navrhuje MZ schváliť návrh VZN o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady po takto zapracovaných návrhoch Finančnej komisie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za odpad sa bude platiť v Spišskom Podhradí 36,50 € na osobu na rok, v Katúni 18,25 €, tam sa 
vyváža komunálny odpad 1x mesačne a stavebný odpad  20,- € za tonu.  
Adekvátne aj Katúň má zvýšené sadzby. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Výška pre fyzické osoby a právnické osoby, na základe čoho je navrhnuté zvýšenie? Ešte nie je 
uzavretý koniec roka. Vyváža  to firma Ekover? Na základe čoho sa na finančnej komisii  ešte 
zvýšili poplatky oproti zverejnenému návrhu? 
MVDr. Michal Kapusta 
Na MZ som hovoril, že navrhujem 35,- €  na rok na jednu osobu, Finančná komisia to zmenila  na 
36,50 €. Toto je odpoveď. Treba čítať zápisnice komisií. Komisia schválila  0,10 € na deň. 
Poslanci môžu zmeniť návrhy. Ty ako poslanec môžeš zmeniť veci návrhom na uznesenie.  
Ing. Ján Lisoň 
Rieši sa vykrývanie výdajov. My nemáme prijatými poplatkami ani v rok 2021 ani 2022 pokryté 
výdaje  za uloženie odpadu. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Dostávate  podklady na rokovanie MZ  7 dní pred zasadnutím na preštudovanie.  Záver z Komisie 
finančnej komisie  je jasný. Ak máš iný návrh, prednes ho. 
Ing. Ján Lisoň 
V zverejnenom návrhu VZN boli sadzby zaokrúhlené na 4 desatinné miesta. Zmenila sa povinnosť 
tak, že je potrebné  sadzbu poplatku zaokrúhliť  na 2 desatinné miesta a návrh sme zaokrúhlili 
nahor. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Toto je odpoveď pre mňa, ďakujem. 
Peter Hanigovský 
Mesto dopláca každoročne na likvidáciu odpadu,  to čo sa vyberie na odpadoch nepostačuje na 
celkový poplatok. 
Mgr. Denisa Kynčáková 
V roku 2022 mesto dopláca na odpad cca  150 000,- €.  Na rok 2023, aj po zvýšení sadzby bude 
doplácať  cca 100 000,- €.  
MVDr. Michal Kapusta 
Mesto zváža zelený odpad, vyrába kompost a dáva ho zdarma ľudom. Dostali sme hnedé nádoby 
zdarma. Ľudia môžu voziť na zberný dvor odpad bezplatne, ľudia tam vozia a mesto je čisté. Keď  
kosíme, robíme kompost, je to previazané. Zvýšenie poplatku nám nepokryje všetky náklady. Na 
zbernom dvore sú 3-4 ľudia vrátane šoférov. 
Peter Hanigovský 
Len čisto za komunálny odpad  sa nevyberie toľko koľko nás to reálne stojí, aj keď odpočítame iné 
veci, aj tak to nestačí. Prešov teraz pôjde na vyššie sumy aby sa pokryli náklady vývozu 
komunálneho odpadu. Budúci rok  sa zvyšuje  poplatok za uloženie odpadu, ten sa premieta do 
sumy, ktorú ľudia platia. 
 
VZN č. 6/2022 
MZ schvaľuje VZN č. 6/2022 o poplatku za komunálne odpady a drobné  stavebné odpady. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
Návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
 
Mgr. Martina Grigerová 
Návrh VZN bol  prerokovaný na zasadnutí Komisie pre školstvo a šport. Menili sa mesačné 
príspevky.  
MVDr. Michal Kapusta 
Z koľko na koľko sa dvihli poplatky? 
Mgr. Martina Grigerová 
Materská škola, Májová 54 – mesačný  príspevok sa zvýšil zo 6,- € na 12,- €. 
Materská škola, Štefánikova 40 – mesačný  príspevok sa zvýšil  zo 4,- € na 5,- €. 
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Základná umelecká škola – zvýšenie mesačného príspevku v hudobnom odbore z 5,- € na 7,- € 
a za štúdium v kolektívnych odboroch z 3,- € na 5,- €. Na čiastočnú úhradu nákladov spojených  
so štúdiom v ZUŠ prispieva plnoletá osoba príspevkom zvýšeným z 8,- € na 10,- €. 
Školské kluby detí – zvýšil sa mesačný príspevok zo 4,- € na 6,- €. 
Mgr. Jozef Bača 
Komisia pre školstvo a šport navrhuje MZ schváliť predložený návrh VZN o určení výšky 
mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  navrhuje MZ schváliť návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Spišské Podhradie  po zapracovaní zmien takto: 

a) vymeniť poradie bodov 4. a 5. 
b) v Článku 8 doplniť text tak, aby tam boli uvedené poplatky platné do 31.08.2023 vo výške 

platnej doteraz a od 01.09.2023 zvýšené poplatky o 1,- € 
Členmi Komisie pre školstvo a šport sú riaditelia  škôl a školských zariadení, my sme do tohto 
návrhu  nezasahovali. 
Ing. Ján Jurečko 
Ak by voľnočasová aktivita bola zastrešená  Základnou školou Školskou 3, tak si treba uvedomiť, 
že máme tam definovaný príspevok z podielových daní 50%, ak by sa presúvali persony do CVČ 
Školská 3, z toho sa nebude dať všetky tieto veci vykryť. 
 
VZN č. 7/2022 
MZ schvaľuje VZN č. 7/2022 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
Majetkové: 

1. Jaroslav Mižigár, Štefánikova 89, Spišské Podhradie – žiadosť 
o odkúpenie pozemku 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poprosím stanoviská komisií. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja súhlasí so stanoviskom, ktoré prijala 
komisia na svojom rokovaní dňa 13.09.2022, čiže zamieta žiadosť pána Jaroslava Mižigára. 
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Jaroslava Mižigára, 
Štefánikova 89, Spišské Podhradie o odkúpenie pozemku – parcela KN-C 132/2. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  opätovne prerokovala žiadosť 28.11.2022 a trvá na svojom návrhu 
z 12.09.2022 – zamietnuť žiadosť.  
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Uznesenie č.: MZ-3N-22-F-1 
MZ zamieta žiadosť Jaroslava Mižigára, Štefánikova 89, Spišské Podhradie o odkúpenie 
pozemku. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

2. Kamila Girgová, Štefánikova 465/11, Spišské Podhradie – žiadosť o kúpu 
rodinného domu  

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja súhlasí so stanoviskom, ktoré prijala 
komisia na svojom rokovaní dňa 13.09.2022, čiže zamietnuť žiadosť. 
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Kamily Girgovej, 
Štefánikova 465/11, Spišské Podhradie o kúpu rodinného domu. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  opätovne prerokovala žiadosť 28.11.2022 a trvá na svojom návrhu 
z 12.09.2022 – zamietnuť žiadosť.  
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-F-2 
MZ zamieta žiadosť Kamily Girgovej, Štefánikova 465/11, Spišské Podhradie o kúpu rodinného 
domu. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

3. Stavmarket Slovstein, s.r.o., Májová 53, Spišské Podhradie – žiadosť 
o odpredaj časti parcely 

4. Vladimír Neviďanský, Štúrova 6, Spišské Podhradie – žiadosť o kúpu 
pozemku  

 
 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ vyhlásiť na predaj časti 
parcely KN-C 1444/1, ostatná plocha zapísanej na LV č. 1 v k.ú. Spišské Podhradie obchodnú 
verejnú súťaž.  
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Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  navrhuje MZ odpredať časť parcely KN-C 1444/1 
formou obchodnej verejnej súťaže. Cenu navrhuje určiť Finančnej komisii. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  navrhuje MZ pozemok C-KN 1444/1 odpredať formou obchodnej verejnej 
súťaže za cenu minimálne 25,- €/1m2. 
Finančná komisia navrhuje MZ k termínu ukončeniu obchodnej verejnej súťaže na predaj 
pozemku parcela C-KN 1444/1 vysporiadať vzťahy na pozemku podľa nájomnej zmluvy 
uzatvorenej s pánom Petrom Kalafutom. 
Jozef Komara 
Mesto už vysporiadavalo pozemok od Ing. Štefana Hanigovského, ten trojuholník? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie. 
Ing. Ján Lisoň 
Ani nie je dôvod aby mesto túto parcelu vysporiadavalo. To nemá žiadny význam, akurát 
zaplatíme poplatky za vklad a pre nás to nemá žiadny význam. Jednak  treba GP a potom spájať 
dokopy dve veci, dve parcely  a čakať do právoplatnosti rozhodnutia o vklade  na tú malú parcelu 
a posúval by sa čas. Ak sa MZ zjednotí, tak to bude obchodná verejná súťaž.  Vysporiadanie 
vzťahov s doterajším nájomcom – s nejakou dobou neskôr, nie k dátumu obchodnej verejnej 
súťaže, aby to mohlo byť aj výpoveďou.  Musíme rátať s lehotami súvisiacimi s nájomnou 
zmluvou, ak bude víťaz obchodnej verejnej súťaže,  tak môžeme ukončiť nájomný vzťah. Bude 
potrebný  právny posudok, aby sme sa nedostali do komplikácií. 
MVDr. Michal Kapusta 
Sme stotožnení s tým, že vyhlásime obchodnú verejnú súťaž  už teraz na časť parcely   či ideme 
do vyhlásenia OVS alebo urobíme GP a vyčleníme parcelu vonku a ak bude zapísaná tak 
urobíme obchodnú verejnú súťaž.  
PaedDr. Jozef Fecko 
Tam je ešte stále platná nájomná zmluva. Môžeme vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž? 
MVDr. Michal Kapusta 
Áno. 
Mgr. Jozef Srnka 
Súťaž môžeme vyhlásiť. 
MVDr. Michal  Kapusta 
Vyhlásime obchodnú verejnú súťaž  dnes? Aby bolo dosť času pre tých, ktorí to chcú kúpiť. Keď 
má byť presná parcela,  tak dnes zoberme na vedomie, že chceme vyhlásiť obchodnú verejnú 
súťaž  a vyhlásime ju v januári. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Sú tam dvaja účastníci, tam je civilný spor, môžeme porozprávať s p. Kalafutom, keď tam 
prebieha civilný spor. 
MVDr. Michal Kapusta 
Jedna vec je predaj pozemku, ktorého sme vlastníkom a druhá vec je civilný spor medzi 
nájomníkom a podnájomníkmi.  Z toho cúvam, ja nechcem súdne spory. Dnes zoberme žiadosti  
na vedomie, urobíme GP a potom vyhlásime obchodnú verejnú súťaž. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dovtedy bude možno  aj verdikt  súdu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Môže, ale nemyslím si to. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-4 
MZ berie na vedomie žiadosť Stavmarketu Slovstein, s.r.o., Májová 53, Spišské Podhradie 
o odpredaj časti parcely. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-5 
MZ berie na vedomie žiadosť Vladimíra Neviďanského, Štúrova 6, Spišské Podhradie o kúpu 
pozemku. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-10 
MZ schvaľuje vypracovanie GP za účelom oddelenia  časti parcely KN-C 1444/1 v k.ú. Spišské 
Podhradie na účely prípravy obchodnej verejnej súťaže. 
Zodpovedný: Prednosta  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

5. LongInvest s.r.o., Podzámková 25, Spišské Podhradie – žiadosť 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie 

 
 

 
Ing. Slavka Čarná 
Žiadosť bola doručená 09.11.2022. Žiadosť o poskytnutie dotácie je úplná, v zmysle podmienok 
platného VZN č. 1/2018. Vyberú poplatok za ubytovanie vo výške 1,- € a vráti sa im  0,50 €. 
Dotáciu chcú použiť na kúpu nového nábytku do penziónu. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná prerokovala žiadosť 28.11.2022 a navrhla  Ing. Čarnej vyžiadať od žiadateľa 
dotácie LongInvest s.r.o., Podzámková 25, Spišské Podhradie bližšiu špecifikáciu použitia 
nábytku uvedeného v žiadosti. 
Komisia finančná  navrhuje MZ schváliť poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie 
na rok 2022 v sume 531,- € pre spoločnosť LongInvest s.r.o., Podzámková 25, Spišské Podhradie 
v prípade doručenia špecifikácie nábytku. 
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Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-11 
MZ schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie na rok 2022 v sume 531,- 
€ pre spoločnosť LongInvest s.r.o., Podzámková 25, Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

6. Jozef Michálek, Alexandra Dubčeka 7, Piešťany – žiadosť o odkúpenie 
priliehajúceho pozemku 

 
 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ zamietnuť žiadosť 
Jozefa Micháleka, Alexandra Dubčeka 7, Piešťany o odkúpenie priliehajúceho pozemku – parcela 
KN-C 81/4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2. 
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  odporúča MZ zamietnuť žiadosť Jozefa Micháleka, 
Alexandra Dubčeka 7, Piešťany o odkúpenie priliehajúceho pozemku – parcela KN-C 81/4, 
zastavaná plocha a nádvorie, vo výmere 18 m2, nachádzajúceho sa v k.ú. Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  sa rovnakou žiadosťou Jozefa Micháleka zaoberala na zasadnutí dňa 
08.10.2020, 12.05.2021 a MZ dňa 20.05.2021 túto žiadosť zamietlo. Pri porovnaní žiadosti 
z 08.10.2020 a žiadosti novej z 02.11.2022 je zrejmé, že podpisy žiadateľa sú rôzne na každej 
z nich. Finančná komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Jozefa Micháleka, Alexandra Dubčeka 7, 
Piešťany o odkúpenie priliehajúceho pozemku zo dňa 02.11.2022. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-F-3 
MZ zamieta žiadosť Jozefa Micháleka, Alexandra Dubčeka 7, Piešťany o odkúpenie 
priliehajúceho pozemku. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

7. Mgr. Helena Šulíková – Reštaurácia Dreveník, Májová 707/18, Spišské 
Podhradie – žiadosť o odkúpenie časti pozemku 
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Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ uzatvoriť s vlastníkmi 
parcely KN-C 129/1 Mgr. Helenou Šulíkovou a Ing. Adriánom Šulíkom a vlastníkom susedného 
pozemku – parcely 128/1 Ing. Martinom Magulom,  Mariánske námestie 19, Spišské Podhradie  
dohodu o možnosti prechodu cez pozemok – parcelu KN-C 102/1 vo vlastníctve mesta Spišské 
Podhradie.  
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová   odporúča MZ schváliť zriadenie odplatného vecného 
bremena spočívajúceho v práve prechodu na pozemok – parcela KN-C 128/2 a časť pozemku – 
parcela KN-C 102/1 v prospech Mgr. Heleny Šulíkovej, Májová 707/18, Spišské Podhradie ako aj 
v prospech Ing. Martina Magulu, Mariánske námestie 19, Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  zobrala na vedomie žiadosť o odkúpenie časti pozemku Mgr. Heleny Šulíkovej 
– Reštaurácia Dreveník, Májová 707/18, Spišské Podhradie. K žiadosti sa vráti po vyjadrení 
Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej a Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho 
rozvoja. 
Návrh uznesenia je na zriadenie vecného bremena. Na čo mesto využíva  tento pozemok – máme 
tam umiestnené  strojné zariadenia a materiál a mne dosť vadí, aby niekto cudzí voľné prechádzal 
či už trvalo alebo jednorazovo cez tento pozemok bez kontroly mesta. Je tam majetok mesta, 
ktorý nebude chránený, ak by mali prechádzať okolo Kongresovej sály,  je tam pozemok a vjazd, 
ktorý môže byť poškodený. Ak by prechádzali okolo garáží,  tak tam by išli popred vchod  do ZUŠ. 
Právo  prístupu k svojej nehnuteľnosti  cez pozemok mesta obidvaja vlastníci nehnuteľnosti 
nemajú. Vlastník nehnuteľnosti Mariánske námestie 19 má možnosť vstupu na pozemok, má tam 
bránu. Vlastníci nehnuteľnosti Mariánske námestie 20 vedeli aké sú tam majetkové pomery keď to 
kupovali. Ja nevidím dôvod aby sa zriaďovalo vecné bremeno, vidím to ako výhodu  pre 
vlastníkov, ale vždy mi ostáva otázka ochrany majetku mesta, ktorý tam máme uložený. Musíme 
vyriešiť ochranu svojho majetku alebo ho už tam odkladať  nebudeme. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pani Šulíková napísala žiadosť, že chce kúpiť časť pozemku, ona nepísala o vecnom bremene. 
My sme z rokovaní komisií vyšli, že zriadiť vecné bremeno. Pokiaľ to je mestský pozemok a bude 
mestský, tak tam už je len na dohode, že ak dovezú  drevo tak sa im brána otvorí.  Možno sme 
predbehli čas, že ideme do vecného bremena, možno, že ho ani netreba, možno ho nechať tak, 
určite tam nebudeme na našom pozemku stavať ploty. Boli za mnou pani Šulíková aj s manželom, 
rozprávali sme sa o žiadosti, ja s tým pozemkom  vzadu nemám až taký veľký problém. Aj pán 
Magula  by si  mohol pozemok  zarovnať a urobíme čiaru. Otázkou je či áno alebo nie.  
Ing. Ján Lisoň 
Žiadosť o odkúpenie momentálne nič nerieši ani pre pani Šulíkovú, aj keby sme to predali, ďalej 
sa nedostane len na náš pozemok. 
MVDr. Michal Kapusta 
Rieši to, že ak by niekto riešil ten pozemok tak by z mestského pozemku mala prechod na svoj 
pozemok, tak hádam mesto nezablokuje aby si niekto nemohol doviezť  drevo do reštaurácie kde 
poskytuje gastro. Ak kúpi ten trojuholník tak bude mať záruku, že sused bude mesto a nikto ju  
nepredbehne a nezablokuje. 
Bc. Ján Galarovič 
Za mňa je predaj tohto trojuholníka tiež zbytočný a nič to nerieši. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcú mať nejakú garanciu keby sa zmenil poslanecký zbor alebo primátor, predbiehajú dobu. Ja 
by som to bral, predajme ten pozemok za 25,-€/1m2. 
Ing. Ján Lisoň 
Ja som riešil prechod cez pozemok. Ak nedostanú kľúče od brány, ale vždy im niektorý 
zamestnanec príde odomknúť a potom zamkne , tak tam nebude ohrozený majetok mesta. O to 
mi ide v celom mojom vystúpení. Aby sme my vypracovali GP pre 14 m2,  to je tiež dosť 
zaujímavé. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Ak potrebujú prejsť s veľkým autom s drevom, možno 2x do roka, tak o  tom to je. Ochrana 
mestského majetku  to je v poriadku. Ak nie je súlad, tak to nechajme tak. Ja s nimi budem 
rozprávať, že im umožníme prejsť pri dovoze dreva cez mestský pozemok. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Nemáme tam kameru? Pán poslanec už mieri na príčinné súvislosti, ktoré môžu nastať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Netreba kameru, máme bránu príde zamestnanec odomkne a zamkne za nimi. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-F-4 
MZ zamieta žiadosť Mgr. Heleny Šulíkovej – Reštaurácia Dreveník, Májová 707/18, Spišské 
Podhradie o odkúpenie časti pozemku. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

8. Ján Mindža, Katúň 20 – žiadosť o vysporiadanie pozemkov 
 
 

 
Jozef Komara 
Komisia pre mestskú časť Katúň sa týmto podnetom o vysporiadanie pozemkov už zaoberala na 
svojom zasadnutí dňa 13.09.2022. Vtedy komisia konštatovala, že je potrebné napísať oficiálnu 
žiadosť, ktorou sa bude zaoberať nová komisia v novom volebnom období. Keďže pán Mindža 
oficiálnu žiadosť napísal, komisia ju berie na vedomie. PaedDr. Ján Furman zistí možnosti 
riešenia žiadosti – napríklad zámenou pozemkov a o možnosti vysporiadania pozemkov bude 
komisiu informovať. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ odkúpiť parcelu KN-E 10 
ostatná plocha o výmere 37 m2, zapísanú na LV 149 v k.ú. Katúň od Jána Mindžu, Katúň 20.  
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová odporúča MZ schváliť vysporiadanie pozemku – parcela 
KN-E 10, ostatná plocha, vo výmere 37 m2, nachádzajúceho sa v k.ú. Katúň od Jána Mindžu, 
Katúň 20. Komisia zároveň odporúča MZ schváliť, aby mesto Spišské Podhradie vstúpilo do 
jednania s rodinou Furmanovou za účelom vysporiadania pozemku – parcela KN-E 9, ostatná 
plocha vo výmere 73 m2, nachádzajúceho sa v k.ú. Katúň.  
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  zobrala žiadosť na vedomie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Rozprával  niekto s p. Mindžom o cene? 
Jozef Komara 
Nie. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-6 
MZ berie na vedomie žiadosť Jána Mindžu, Katúň 20 o vysporiadanie pozemkov. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

9. Daniel Šmelko, P. Jilemnického 2415/6, Spišská Nová Ves – informácie 
o voľný pozemok alebo dom na predaj 

 
 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja berie žiadosť o informáciu o voľný 
pozemok alebo dom na predaj od Daniela Šmelka, P. Jilemnického 2415/6, Spišská Nová Ves na 
vedomie.  
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová odporúča MZ zamietnuť žiadosť Daniela Šmelka, P. 
Jilemnického 2415/6, Spišská Nová Ves o informácie o voľnom pozemku alebo dome na predaj 
z dôvodu, že mesto Spišské Podhradie nedisponuje pozemkom, ktorý by napĺňal požiadavky 
žiadateľa. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná neprijala žiadne  uznesenie. Nie je potrebné, aby sa s takými žiadosťami 
o informácie zaoberalo MZ alebo jeho komisie. Dopyt môže riešiť mestský úrad. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-F-5 
MZ zamieta žiadosť o informácie o voľný pozemok alebo dom na predaj Daniela Šmelka, P. 
Jilemnického 2415/6, Spišská Nová Ves. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň  
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

10. Mestský autobus – možnosti riešenia prevádzky, prípadne odpredaj 
pomocou obchodnej verejnej súťaže 

 
 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie je to dnes súrne, ale ak nebudeme rozmýšľať o odpredaji autobus,  tak treba do rozpočtu 
mesta dať 4 000,-€  na opravy + prevádzka autobusu. Keď sa bude skladať rozpočet tak uvidíte 
aké sú čísla. Je to na informáciu, že mestský autobus je dočasne odhlásený. Po rozpočte sa tomu 
budeme venovať. 
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová odporúča MZ zaoberať sa stanovením ceny na 1 km 
prevádzky autobusu, ktorá by spočívala v cene prevádzkových nákladov a nákladov na údržbu. 
K problematike autobusu sa komisia vráti na najbližšom zasadnutí.  
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Mgr. Jozef Bača 
Komisia pre školstvo a šport berie na vedomie dočasné vyradenie vozidla z evidencie, t.j. 
diaľkového autobus od 23.11.2022. Komisia navrhuje MZ podniknúť kroky k obnoveniu prevádzky 
pre účely škôl a školských zariadení aj za predpokladu navýšenia ceny za kilometer. 
Mgr. Milan Blahovský 
Školám je jedno koľko bude stáť 1 km? 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  zobrala na vedomie oznámenie o vyradení autobusu z prevádzky. 
Jozef Komara 
Mal som na starosti autobus. Tento rok palivo stálo cca   3 106,-- €,  opravy 3 554,- € mýto 420,- € 
poistenie 305,- € spolu  cca 7 000,- € + 3 000,- € šoféri. Keď sme si urobili rozpočet u dvoch 
prepravcoch nám to  vyšlo okolo 20 000,- €.  Školy platili 0,80 €,  aj tak zostalo na opravy, každý 
si platil šoféra sám. Predajnosť autobus je malá, nemá to význam. Skôr rozmýšľať o tom či ho 
niekomu zveriť. Ten autobus ešte 2-3 roky by mohol jazdiť. Za rok bolo najazdených 6 500 km. 
Viem, že tie opravy sú také aké sú. Nikto  si nezoberie na zodpovednosť toto, STK sú potrebné. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ešte treba prirátať človeka, ktorý sa stará mesačne o autobus , je to 50,- € mesačne. Uvidíte 
rozpočet ako vyzerá a potom treba na to nájsť peniaze. 
Mgr. Milan Blahovský 
Vieme rozlíšiť koľko mali školy autobus a koľko MŠK? 
Jozef Komara 
Futbalisti si platili len šoféra, naftu nie. 
MVDr. Michal Kapusta 
To znamená, že nafta bola pre mesto ďalších  6 500,- €. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dá sa odlíšiť koľko školy, jednota dôchodcov a futbalisti prejazdili km?  
MVDr. Michal Kapusta 
Treba vybrať veci z denníka o prevádzke motorového vozidla, pre koho išlo koľko. 
Tie veci pripravíme do MZ  29.12.2022 a dáme  podklady k autobusu do komisií. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-7 
MZ berie na vedomie informácie o mestskom autobuse o možnosti riešenia prevádzky, prípadne 
odpredaj pomocou obchodnej verejnej súťaže. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Návrh na zmenu rozpočtu č. 7 mesta Spišské Podhradie vrátane rozpočtov škôl 
a školských zariadení 

 
 

 
Ing. Slavka Čarná 
Zmena rozpočtu sa týka  prenesených kompetencií škôl a školských zariadení. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná prerokovala návrhy na zmenu rozpočtov rozpočtových organizácií 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie a navrhuje ich MZ schváliť. 
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Ing. Slavka Čarná 
Prečítala návrhy na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-12 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ZŠ Školská Schválený  

rozpočet 2022 (€) 
Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 805 472 -3 087 802 385 
630-640 154 405 6 168 160 573 
700 0 0 0 
Spolu 959 877 3 081 962 958 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-13 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠKD Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ZŠ Školská Schválený  

rozpočet 2022 (€) 
Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 61 759 0 61 759 
630-640 5 032 -488 4 544 
700 0 0 0 
Spolu 66 791 -488 66 303 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-14 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠJ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ZŠ Školská Schválený  

rozpočet 2022 (€) 
Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 118 326 1 500 119 826 
630-640 98 685 155 98 840 
700 2 000 -2000 0 
Spolu 219 011 -345 218 666 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-15 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu CVČ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ZŠ Školská Schválený  

rozpočet 2022 (€) 
Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 13788 -2 307 11 481 
630-640 17 347 2 878 20 225 
700 0 0 0 
Spolu 31 135 571 31 706 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-16 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ZŠ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ZŠ Palešovo nám 9 Schválený  

rozpočet 2022 (€) 
Návrh na zmenu (€) Po zmene 

(€) 
610 – 620 556 566 40 380 596 946 
630-640 122 057 18 112 140 169 
700 168 000 1 063 169 063 
Spolu 846 623 59 555 906 178 

 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-17 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠKD Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ŠKD Palešovo nám 
9 

Schválený  
rozpočet 2022 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 36 070 336 36 406 
630-640 1 696 0 1 696 
700 0 0 0 
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Spolu 37 766 336 38 102 
 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-18 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu VŠJ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2022 takto: 
ŠKD Palešovo nám 
9 

Schválený  
rozpočet 2022 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 18 012 750 18 762 
630-640 29 119 -750 28 369 
700 0 0 0 
Spolu 47 132 0 47 132 

 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-19 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu č. 7 mesta Spišské Podhradie na rok 2022 z 5 929 991,- € na 
5 988 922,- € v členení podľa prílohy.  
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Správa o výsledku kontroly platnosti nájomných zmlúv uzatvorených mestom, 
dodržiavanie ich podmienok a spôsobu určenia ich výšky nájomného 

 
 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Pani poslankyne a páni poslanci, správu o výsledku kontroly nájomných zmlúv som vám poslal v 
dostatočnom časovom predstihu pred rokovaním mestského zastupiteľstva. Teraz by som len v 
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krátkosti zhrnul to najdôležitejšie. 
Kontrola bola zameraná na nájomné zmluvy, kde mesto Spišské Podhradie vystupuje ako 
prenajímateľ. Ide o zmluvy o nájme pozemkov, bytových a nebytových priestorov, hnuteľných vecí, 
hrobových miest a kongresovej sály. 

Pri kontrole som overoval proces uzatvárania nájomných zmlúv a zmluvné náležitosti nájomných 
zmlúv, určenie výšky nájomného, zverejňovanie nájomných zmlúv, výkon finančnej kontroly pri 
uzatváraní nájomných zmlúv a dodržiavanie podmienok nájomných zmlúv (finančné plnenie 
nájomných zmlúv). 

Cieľom kontroly bolo zistiť dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov a interných 
predpisov pri uzatváraní nájomných zmlúv. 

Pri kontrole som zistil 6 nedostatkov a na ich nápravu a odstránenie ich príčin som navrhol 1 
nápravné opatrenie a 5 odporúčaní. 

Spomínané nedostatky sa týkali: 

1. V nájomnej zmluve č. 26 (viď príloha č. 1) je nesprávne uvedený prenajímateľ a nájomca. 

2. V troch prípadoch (nájomné zmluvy č. 21, č. 26 a č. 27 viď príloha č. 1), kde sa majetok 
mesta prenajímal za 1,- € nebol tento nájom majetku mesta schválený MZ. 

3. Vo všetkých kontrolovaných zmluvách o nájme bytových priestorov bola v záverečných 
ustanoveniach nesprávne uvedená ich účinnosť a to dňom podpisu (účinnosť sa nadobúda 
deň po zverejnení na webovom sídle mesta). 

4. 13 zmlúv o nájme bytových priestorov nebolo vôbec zverejnených. 

5. Vo všetkých kontrolovaných zmluvách o nájme hrobových miest bola v záverečných 
ustanoveniach nesprávne uvedená ich účinnosť a to dňom podpisu (účinnosť sa nadobúda 
deň po zverejnení na webovom sídle mesta). 

6. Všetky kontrolované zmluvy o nájme hrobových miest neboli zverejnené. 

Na nápravu a odstránenie príčin ostatných  nedostatkov odporúčam: 

1. Upraviť prenajímateľa a nájomcu  v nájomnej zmluve č. 26 (viď príloha č. 1) 

2. Pri uzatváraní nových nájomných zmlúv (bytov a hrobových miest) v budúcnosti upraviť 
účinnosť týchto zmlúv v záverečných ustanoveniach, tak aby to bolo v súlade s 
ustanovením § 47a ods. 1 Občianskeho zákonníka. 

3. Odporúčam dôkladné dodržiavanie Zásad hospodárenia a tiež príslušných ustanovení 
zákona o majetku obcí pri prenechávani majetku mesta do nájmu. V budúcnosti 
neodporúčam uzatvárať nájomné zmluvy za symbolickú cenu s výnimkou prípadov, kedy 
bude takéto prenechávanie majetku shválene MZ formou osobitného zreteľa a mesto bude 
mať z toho jasné iné protiplnenie alebo prospech, ktorý bude kompenzovať netrhové 
nájomné. 

4. Dôkladné dodržavanie povinného zverejňovania nájomných zmlúv (bytov a hrobových 
miest) v budúcnosti podľa príslušných ustanovení Občianského zákonníka a zákona o 
slobode informácií. 

Kontrolovaný subjekt v určenej lehote nepodal písomné námietky k zisteným nedostatkom, 
navrhnutým odporúčaniam, k lehote na predloženie písomného zoznamu prijatých opatrení a k 
lehote na splnenie prijatých opatrení, uvedeným v návrhu správy zo dňa 8.11.2022, to znamená, 
že zistené nedostatky, navrhnuté odporúčania, lehota na predloženie písomného zoznamu 
prijatých opatrení a lehota na splnenie prijatých opatrení považuje za akceptované. 

Lehotu na predloženie prijatých opatrení na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie ich 
príčin bola stanovená na 22.11.2022. Kontrolovaný subjekt v určenej lehote nepredložil opatrenia 
na nápravu nedostatkov a nesplnil si povinnosť podľa § 21 ods. 3, písm. d) zákona č. 357/2015 Z. 
z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Odporúčam do 
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budúcna si na to dávať väčší pozor a dodržiavať lehoty stanovené hlavným kontrolórom. 

MVDr. Michal Kapusta 
Združenie Podbranisko funguje už neviem koľko rokov, ešte som ani nebol na úrade. Vždy to bolo 
bez poplatkov lebo sme členmi združenia. Ing. Magula nám predal 20 000 m2 za 1,- € celok, 
vtedy som rozprával, že mali sme to dať na osobitný zreteľ, toto nám ušlo. 
Vláčik Hanička – ani ma to nenapadlo, vláčik  prevádzkujeme  7 rokov, že to máme dať cez 
osobitný zreteľ, ale ak to treba, tak to dáme na zasadnutie MZ budúci rok. Tieto 3 nájomné zmluvy  
beriem na seba a tie ostatné čo sa týka zverejňovania som rozdelil, nech sa to zverejní. 
Bc. Ján Galarovič 
Nájomné zmluvy  za hrobové miesta sú zverejňované do roka 2020 medzi ostatnými zmluvami. 
Po roku 2020 odchodom p. Komarovej  na materskú dovolenku  sa nezverejňovali, tam nastane 
náprava. 
MVDr. Michal Kapusta 
Aj pre tých čo ste noví, chcem povedať jednu vec,  poslanec môže prísť pozrieť do spisov. Čo je 
povinnosť zverejňovať sa zverejňuje,  poprosím vás, páni poslanci, máme roboty dosť a nebol by 
som rád aby ľudia na úrade mali dvojitú prácu, aby zasielali veci poslancom, ktoré sú zverejnené 
na našej webovej stránke. To nehovorím len o nájomných zmluvách  ale vo všeobecnosti, 
nebudem dávať kolegom dupľovať prácu , ktorú už raz urobili. Ak takýto návrh príde od poslanca 
nabudúce dám ho dole zo stola. Treba aby sme sa vzájomne rešpektovali, nebudeme si dávať 
naviac administratívnu  robotu, ktorej je požehnane.  
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-8 
MZ berie na vedomie Správu o výsledku kontroly platnosti nájomných zmlúv uzatvorených 
mestom, dodržiavanie ich podmienok a spôsobu určenia ich výšky nájomného 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 
sociálnej  služby v zariadení pre seniorov – Spišská katolícka charita, Slovenská 
30, Spišská Nová Ves 

 
 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Minulého  roku pred Vianocami národná rada  schválila zmenu zákona, ktorý začal platiť 1.1.2022 
a to, že máme platiť za každého človeka 100,- € na mesiac. Neplatili sme celý rok. Mal som 
rokovanie s riaditeľom charity, aby peniaze ,ktoré prichádzajú od štátu t.j. cca  250,- € ročne na 
jedného obyvateľa, aby sme posunuli tým, ktorí majú v meste trvalý pobyt.  Na tom sme sa 
dohodli, toto je pre mňa prijateľné riešenie. Toľko na vysvetlenie. 
Mária Kaľavská 
Komisia sociálna, zdravotná a bytová odporúča MZ schváliť podpísanie Zmluvy o poskytnutí 
finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálne služby v zariadení pre seniorov – 
Spišská katolícka charita, Dom Charitas sv. Jána Bosca, Spišská kapitula 665/3, Spišské 
Podhradie vo výške 269,19 € na osobu s trvalým pobytom v meste Spišské Podhradie na 
kalendárny rok. V ďalších rokoch sa suma prepočíta v zmysle Nariadenia vlády SR č. 668/2004 
o rozdeľovaní výnosu dane z príjmov územnej samospráve v platnom znení. 
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Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná dňa 28.11.2022 vzala na vedomie  informácie primátora a predloženú žiadosť 
z 15.11.2022 o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 
v zariadení pre seniorov od Spišskej katolíckej charity, Slovenská 30, Spišská nová Ves. 
K ďalšiemu rokovaniu komisie vo veci, žiada vedúcu ekonomického oddelenia o vyčíslenie výšky 
podielu mestom prijatého výnosu dane z príjmu fyzických osôb na 1 obyvateľa/rok 2022, v členení 
na jednotlivé kategórie. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Keď žiada príspevok Spišská katolícka charita, poskytujeme príspevok aj napr. Johanke? 
Mgr. Milada Kapustová 
Nie, to je iný druh služby. 
PaedDr. Jozef Fecko 
A novovzniknuté, ktoré budú? 
MVDr. Michal Kapusta 
To záleží od druhu zariadenia. 
Ing. Ján Lisoň 
Môže byť niekto v inom zariadení mimo Spišského Podhradia a môžu požiadať o príspevok. 
V návrhu textu uznesenia je vo výške schválených podielových daní ja navrhujem doplniť prijatých 
a posledná veta doplniť– „za podmienky, že prevádzkovateľ si neuplatní požiadavku na ďalší 
príspevok od mesta“. 
Peter Hanigovský 
Štát v podielových daniach posiela na občana na všetko – smeti, cesty, osvetlenie atď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja som vyrokoval takú dohodu – súhlasíte, nesúhlasíte, ale je to oveľa lepšie 250,- € ako 1 200,- 
€. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Ak s tým oni súhlasia. 
MVDr. Michal Kapusta 
V Spišskom Podhradí  akceptujeme výšku podielových daní. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-20 
MZ schvaľuje podpísanie Zmluvy o poskytnutí finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 
sociálnej služby v zariadení pre seniorov – Spišská katolícka charita, Dom Charitas sv. Jána 
Bosca, Spišská Kapitula 665/3, Spišské Podhradie vo výške prijatých podielových daní pre mesto 
Spišské Podhradie v danom kalendárnom roku pre fyzické osoby s trvalým pobytom v meste 
Spišské Podhradie, ktorým Spišská katolícka charita poskytuje sociálnu službu. Finančné 
príspevky prepočítané v zmysle Nariadenia vlády SR č. 668/2004 o rozdeľovaní výnosu dane 
z príjmov územnej samospráve v platnom znení bude mesto spišské Podhradie poskytovať podľa 
týchto podmienok od 01.01.2023 za podmienky, že poskytovateľ sociálnej služby si neuplatní 
požiadavky na ďalší finančný príspevok od mesta. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 
Žiadosť o zmenu Územného plánu mesta Spišské Podhradie – zásobník pre ZaD 
ÚP č. 6: 
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1. Ing. Ľudovít Novák a manž. Ľubica Nováková, Májová 977/56, Spišské 
Podhradie – žiadosť o zmenu územného plánu 

2. Štefánia Kukurová, Podzámková 28, Spišské Podhradie, Martina 
Minďašová, Studenec 202, Ing. Matúš Sýkora, Podzámková 28, Spišské 
Podhradie – žiadosť o zmenu územného plánu 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť zmenu 
územného plánu na parcele KN-C 1428/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 126 m2 
zapísanej na LV 1399 v k.ú. Spišské Podhradie z plochy s objektom občianskej vybavenosti na 
plochu s objektom rodinného domu  
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť zmenu 
územného plánu na parcele KN-C záhrada o výmere 472 m2 zapísanej na LV 1549 v k.ú. Spišské 
Podhradie z plochy záhrad na plochu s objektom občianskej vybavenosti. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-21 
MZ schvaľuje zaradenie do zásobníka č. 6  Zmeny a doplnky  ÚP mesta Spišské Podhradie -  
žiadosť Ing. Ľudovíta Nováka a manž. Ľubice Novákovej, Májová 56, Spišské Podhradie o zmenu 
územného plánu na parcele KN-C 1428/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 126 m² 
zapísanej na LV 1399 v k. ú. Spišské Podhradie z plochy s objektom občianskej vybavenosti na 
plochu s objektom rodinného domu.  
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-22 
MZ schvaľuje zaradenie do zásobníka č. 6  Zmeny a doplnky  ÚP mesta Spišské Podhradie – 
žiadosť Štefánie Kukurovej, Podzámková 28, Spišské Podhradie, Martiny Minďašovej, Studenec 
202, Ing. Matúša Sýkoru, Podzámková 28, Spišské Podhradie o zmenu územného plánu na 
parcele KN-C 443 záhrada o výmere 472 m² zapísanej na LV 1549 v k. ú. Spišské Podhradie 
z plochy záhrad na plochu s objektom občianskej vybavenosti. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 19 
Návrh riešenia na zmierovacie konanie po úraze mal. Tomáša Ryša  
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MVDr. Michal Kapusta 
Dostali ste mailom podklady, ktoré nám poslal  právny zástupca p. Ryšovej. My máme tiež 
právneho zástupcu čo to má v gescii. Navrhujú nám aby sme zaplatili za to čo sa stalo minulého 
roku v septembri. Spolu to činí  6 000,- € pre  mal.. Tomáša Ryša. Som za to, aby sme to uhradili, 
čo sa stalo sa už neodstane. Ospravedlnil som sa im  viackrát, je mi to ľúto. Čo treba dodať je, že 
toto sú veci finančné a polícia pokračuje vo vyšetrovaní lebo je podané trestné oznámenie. 
Vyšetrovaním sa  hľadajú  fyzické osoby ako vinníci.  Bol by som rád aby ten proces bol 
uzatvorený a aby vinníkom bolo mesto Spišské Podhradie a nie fyzická osoba. Vyplatenie peňazí 
je pre  vyšetrovateľa lepší signál, že chceme ísť do zmieru. 
PaedDr. Jozef Fecko 
My máme právne zastúpenie koho? 
MVDr. Michal Kapusta 
Doc. JUDr. Jozef Tekeli. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Ak nie je skončené trestné stíhanie, kto bol zodpovedný za priestor, za tie lavičky? 
MVDr. Michal Kapusta 
MZ je verejné a zápisnica sa zverejňuje, ak chceš, pán poslanec, takéto informácie ja ti poviem čo 
viem, spisy od polície nemáme. Na vyšetrovaní bol p. Komara, ja, p. Vlkolinská a p. Zelený. Ak 
chceš ísť do detailov sú to veci, ktoré sú veľmi háklivé a nechcem aby sa niekomu  ublížilo. 
Zodpovedný je ten kto bol vyšetrovaný. Ja toho človeka nepoviem, ja ti dám podklady, ale 
nedávaj sa do úlohy vyšetrovateľa. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dobre, pozriem si veci. 
MVDr. Michal Kapusta 
Obidva spisy ste dostali.  Prečítal návrh na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-23 
MZ schvaľuje uzavretie Dohody o urovnaní  podľa § 585 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky 
zákonník v spojitosti s § 6 zákona č. 437/2004 Z. z. o náhrade za bolesť a o náhrade za sťaženie 
spoločenského uplatnenia a o zmene a doplnení zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 
273/1994 Z. z. o zdravotnom poistení, financovaní zdravotného poistenia, o zriadení Všeobecnej 
zdravotnej poisťovne a o zriaďovaní rezortných, odvetvových, podnikových a občianskych 
zdravotných poisťovní v znení neskorších predpisov  s poškodeným maloletým Tomášom Ryšom 
v zastúpení s pani Evou Ryšovou, bytom Starý jarok 635/45, Spišské Podhradie a mestom 
Spišské Podhradie, kde predmetom plnenia  je celková náhrady škody z titulu bolestného 
a sťaženia spoločenského uplatnenia a liečebných nákladov v sume 6 156,01 €. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Ešte raz sa ospravedlňujem za to, čo sa stalo. 
 
Bod č.: 20 
Návrh Dodatku č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov mestského 
zastupiteľstva a členov orgánov mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 
zo dňa 08.01.2015 
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Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná dňa 28.11.2022  prerokovala dodatok a konštatuje, že návrh dodatku č. 3 
k Zásadám odmeňovania poslancov mestského zastupiteľstva a členov orgánov mestského 
zastupiteľstva v Spišskom podhradí zo dňa 08.01.2015, ktorý predložila poslankyňa Mária 
Kaľavská, bol podaný v súlade so zákonom 396/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
Komisia finančná navrhuje MZ previazať zmenu výšky odmien podľa Zásad odmeňovania 
poslancov mestského zastupiteľstva a členov orgánov mestského zastupiteľstva v Spišskom 
Podhradí na vývoj priemernej mesačnej nominálnej mzdy zamestnanca hospodárstva SR. 
Vladimír Tomko 
Minule som rozprával s jedným  človekom z Ľubice a tam poslanci  mesačne dostávajú oproti nám 
niekoľko násobne vyššie odmeny či  majú zasadnutie  MZ alebo nie. Rozprával som so starostom  
z Dúbravy, tam majú tiež oveľa vyššie odmeny za zasadnutie plus na konci roka majú koncoročné 
odmeny.  
PaedDr. Jozef Fecko 
My by sme mali byť príkladom keď je taká situácia ako je, všade sa šetrí a my si zvýšime odmeny 
ako k tomu prídu tí ľudia? Sú nízkopríjmoví ľudia, mladé rodiny, dôchodcovia, samoživitelia. 
V tejto situácii by sme mali byť vzorom pre obyvateľov, môj názor. 
Peter Hanigovský 
Ty si mal konkrétny návrh na koľko by sme mali ísť? 
PaedDr. Jozef Fecko 
V tejto  situácii by som ponechal príspevok tak, ako je a v budúcnosti, ak sa všetko poukladá by 
sa to prehodnotilo.  
MVDr. Michal Kapusta 
Toto je váš priestor, koľko schválite, budem to rešpektovať. Ak by chcel niekto navrhnúť odmeny 
pre hlavného kontrolóra, je to váš priestor, môžete mu navrhnúť. Na minulom MZ bol návrh  z 30,- 
€  na 50,- €. Z finančnej komisie  vyšiel úzus na základe vývoja priemernej mesačnej nominálnej 
mzdy zamestnanca hospodárstva SR. Z finančnej komisie nejde návrh na zvýšenie z 30,- € na 
50,- €. Ak sa schváli návrh z finančnej komisie,  tak to pôjde automaticky. 
Peter Hanigovský 
Keď to zhrnieme automaticky sa nám každý rok budú zvyšovať mzdy poslancov či na to budeme 
mať alebo nie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Myslím si, že nie je vhodná doba na nejaké „dráždenie“ občanov. Vždy  na konci nejakého 
obdobia alebo roku,  ak sa dobre hospodári, tak sa nájde priestor na zhodnotenie tejto ročnej 
práce, aj keď my sme si ho v minulom volebnom období nenašli a tým sa poďakovali za prácu aj 
tým, ktorí už v tomto volebnom období v poslaneckom zbore nesedia.  Ak budeme dobre 
hospodáriť a budú dobré čísla možno nájdeme priestor na zváženie  odmeny. To je ten 
mechanizmu a nie ísť naslepo, nevieme čo nás čaká a schváliť to dopredu a dostať do rozpočtu   
zlé čísla, nie som za to. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Máme mandát od  občanov, aspoň ja to nerobím  peniaze, ale vytiahnuť peniaze z rozpočtu obce 
v takejto situácii je veľmi netaktné. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ľudia dali mandát 11-tim  poslancom každý rozhodne podľa svojho vedomia a svedomia. 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia finančná  nerokovala o výške odmeny, ktorá bola predmetom dodatku č. 3, zhodla sa na 
tom, že nestojí za to aby sa viedla diskusia o tom či zvyšovať alebo nie ale aby  sa nejaký 
mechanizmus do odmeňovania zaviedol. Dva orgány sú v meste,  ktoré sú volené občanmi, 
poslanci MZ a primátor. Primátor  má stanovený plat – stálu zložku podľa priemernej mzdy  
a pohyblivú zložku. Komisia je za to aby sa obidva volené orgány priblížili relatívne rovnakému 
vývoju vo svojich odmenách a plate. Vybral som si priemerný  zárobok zamestnanca   od roku 
2010. Odmena poslanca je  stanovená  30,- €. Dnes som našiel aj priemerný  zárobok  do 30.09. 
roku 2022, za tých 11 rokov je index nárastu 1,6467. Keď som si to porovnal s odmenou, tak mi 
vychádza  číslo 49,40 €  čiže toto  číslo  nebolo ďaleko od čísiel,  ktoré boli v návrhu Dodatku č. 3 
prednesenom na minulom zasadnutí MZ. Rok 2022 – priemerný  zárobok ku 30.09.  je 1 266,33€, 
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oproti roku  2021 je to rozdiel o 55,- €, čiže to je cca 4,5 % nárast. Ak máme 30,- € a plus 4,5% - 
mala by sa upraviť odmena  o cca 1,40 €. Všetky argumenty sú namieste. Taký ten dopad je 1,40 
x 12 to je možno 17,- € ročne na jedného poslanca. Uznávam, „babka k babce, budú kapce“, 
takýto názor som zastával aj ja. Komisia navrhuje previazať zmenu výšky odmien na vývoj 
priemernej mesačnej nominálnej mzdy zamestnanca hospodárstva SR.  
MVDr. Michal Kapusta 
Sú iné návrhy? 
Peter Hanigovský 
Aby to zostalo v pôvodnej výške. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja nedvíham výšku odmeny. Ja mám tu jeden návrh a to návrh z finančnej komisie, pýtam sa či je 
aj iný návrh. 
Ing. Ján Lisoň 
Ten mechanizmus pripraví  finančná komisia,  ak takú úlohu z MZ dostane. Aby sme to mali jasné 
aj v zásadách. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ak dnes dáme úlohu finančnej komisii,  tak schvaľujeme dodatok č . 3 alebo mechanizmus?  
Aby bolo jasné čo ste schválili. 
Mgr. Jozef Srnka 
Nejdeme tak opačne na to? Nie že sa schváli mechanizmus a na budúcom zasadnutí sa 
neschváli dodatok.  
Bc. Ján Galarovič 
Bod programu máme návrh Dodatku č. 3, návrh p. Kaľavskej sa nepredkladá? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nikto mi nepovedal, že je návrh na zvýšenie odmeny  z 30,- €  na 50,- €,  iný návrh ako návrh 
z finančnej komisie  som nepočul. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-24 
MZ schvaľuje previazanie  zmeny výšky odmien podľa Zásad odmeňovania poslancov mestského 
zastupiteľstva a členov orgánov mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí na vývoj 
priemernej mesačnej nominálnej mzdy zamestnanca hospodárstva SR a pre tento mechanizmus 
ukladá finančnej komisii pripraviť návrh dodatku k platným zásadám. 
Zodpovedný: primátor Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 21 
Schválenie zapisovateľky Komisie ochrany verejného poriadku, priestupkov 
a dopravy 
 

 
 

 
PaedDr. Jozef Fecko 
Za zapisovateľku Komisie ochrany verejného poriadku, priestupkov a dopravy navrhujem  
Mgr. Máriu Liteckú. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-B-25 
MZ schvaľuje Mgr. Máriu Liteckú za zapisovateľku Komisie ochrany verejného poriadku, 
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priestupkov a dopravy s účinnosťou od 09.12.2022. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 22 
Správy z komisií MZ  

 
 
Peter Hanigovský 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja. Správa 
tvorí prílohu zápisnice. 

- diery na lávkach cez potok smerom na Starý jarok, treba prejsť všetky lávky aby sa niečo 
nestalo. 

Mgr. Milan Blahovský 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej. Správa tvorí prílohu 
zápisnice.   

- komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Farmy Beharovce o zníženie  nájmu  
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal správu zo zasadnutia Finančnej komisie. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

- komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Mareka Horvátha o prenájom pozemku 
- komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Farmy Beharovce o zníženie nájmu 

Vladimír Tomko 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Jozef Komara 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie pre mestskú časť Katúň. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

- problém s upratovaním kostola v Katúni, pani Košíková osloví obyvateľov Katún s ponukou 
upratovania kostola 

MVDr. Michal Kapusta 
Kostol v Katúni je v majetku mesta,  nie je to vo vlastníctve  cirkevi. 
 
Uznesenie č.: MZ-3N-22-A-9 
MZ berie na vedomie správy z komisií MZ. 
Zodpovedný:  Termín: 08.12.2022 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča  
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 23 
Rôzne  
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Peter Hanigovský 
Predvčerom sme tu mali problém? 
MVDr. Michal Kapusta 
Boli hlásené  veci v   bytovom dome Starý jarok 42 a to, že je cítiť dym. Bol tam p. Tirpák v dvoch 
bytoch pozrieť a povedal, že nič také necítil, nevidel, je mi to veľmi ľúto čo sa stalo, že zomrel 
v našom byte človek, je to veľká tragédia. Nevieme či tam  horelo alebo nie.  Úprimnú sústrasť 
rodine. A keď horelo, tak som veľmi rád, že sa to nerozšírilo  ďalej. Pán Tirpák  tam bol a povedal, 
že tam bol v pondelok a nebolo cítiť dym. Či už majú nájomníci v našom dome taký alebo iný 
názor, to neviem posúdiť či reagoval adekvátne alebo nie, neviem to posúdiť. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Bolo začaté trestné stíhanie, ak to je náš byt? 
MVDr. Michal Kapusta 
Neviem, byt je zaplombovaný a nebohý už je na pitve. Kľúče má polícia. Neviem v akom štádiu je 
vyšetrovanie. Ak niekto preberie nájomný byt, má všetky revízie platné a potom sa stará o to sám. 
Ja neviem čo sa stalo, či horelo alebo nie.  
 
Bod č.: 24 
Záver  

 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 20.30 hod. 
 
 
Spišskom Podhradí dňa 08.12.2022 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
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     Prednosta MsÚ 
           


